
Minnesanteckningar  

 220828  

Närvarande:  

Daniel Dahlström, Karl-Johan Hvass, Kalle Tegenfeldt, Elin Eriksson, Elina Forsberg, 

Stenberg, Rafael Wolanski, Claes Kämpe, Gabriel Söderlund, Johanna Stenberg, 

Rickard Mattson, Daniel Johansson, Pär Nilsson och Malin Berlin Natrup  

1. Mötet öppnades av Daniel D 

 

2. Vi sparar dessa frågor från förra protokollet till nästa möte 

• Daniel D har inte varit i kontakt med Skeppås angående draperierna på 

kortsidorna. Inte heller om vevarna som finns bredvid fotbollsmålen. 

Det har varit en spelare som har skadat sig på målen. Daniel tar tag i 

dessa frågor. 

• Det är flera sponsoravtal som går ut. Hur gör vi framöver? Patrik 

önskar att någon från innebandyn är aktiv i sponsorgruppen. 

 

3. Presentationsrunda 

4. Dessa lag har vi; 

 

Tjejer 

 

• F06-08 Pär Nilsson, Patrik Pettersson 

• F08-09 Joakim Palmér, Rickard Mattson  

• F09-11 Malin Andersson, är i behov av en hjälptränare 

• F12-14 har ingen tränare 

Killar 

• A-laget Henning Lööv, Kalle Hvass, Peter Ekwall 

• P06-08 + ev några 05:or Rickard Pettersson, Daniel Eriksson, Joakim 

Palmér och Malin Berlin Natrup  

• P08-09 Kalle Tegenfeldt, Claes Kämpe 

• P10-11 Kalle Hvass, Daniel Dahlström 

• P09-11 Daniel Dahlström 

• P12 Anna Ekström 

• P13 Saknar tränare då Rafael kommer sluta. 

• P14 Elin Ericsson, Tobias Arvåsen 

• P15 Elina Forsberg, Gabriel Söderlund, Johanna Stenberg 

• PF16 Jamie Parker 

• PF17 Daniel Frick, Daniel Dahlström 



• PF18 Daniel Dahlström 

Daniel kommer att skriva ut info om alla lagen och lägga ut på Laget.se 

  

 

5. Matcher 

 

Daniel har gjort ett matchschema. Han har hållit isär P10 och P11. Likaså 

har han försökt hålla isär tjejlagen. Han har inte lyckats helt och dessa är 

rödmarkerade i dokumentet (finns på Laget.se). I och med detta ligger 

matcherna på fredagar, lördagar och söndagar. Dessvärre medför detta att 

det blir fler öppningar och stängningar av kiosken. OBS viktigt! Innan 

man gör en matchändring måste man höra av sig till Daniel Dalström. 

Detta måste i så fall göras före den 10/9. 

 

6. Träningstider 

 

Vi kommer att använda FB-hallen, Furulidshallen och aktivitetshallen i 

Vireda. Det har skett några förbättringar; bland annat finns det tid för 

sargbygge, träningstiden är 1 h 15 min för de flesta lagen mm. Det är 

fortfarande ok att låta sargen stå kvar då tennisen har hallen. Enligt 

Samsyn Småland ska vi ta kontakt med fotbollstränarna och ha en dialog 

med dem hur träningarna kan läggas upp. Skulle man inte utnyttja 

träningstiderna MÅSTE man avboka den själv. Först skriver man i 

innebandysektionens sms-grupp ifall något annat lag vill ha tiden. Om 

ingen vill ha den mailar man till bokning@aneby.se  och avbokar den.  

7. Sponsring 

 

Henning jobbar med sponsring och det har varit flera sponsorkontrakt som 

har förnyats. Nya matchtröjor har köpts in till A-laget. Det finns en vision 

att kunna köpa in ca 100 st matchställ till ungdomssidan. 

 

Daniel delade ut sponsormaterialet. Daniel uppmanar alla att försöka hitta 

företag som vill sponsra oss. Om du tar en kontakt med ett företag så skriv 

det i innebandysektionens sms-grupp så att inte flera tar kontakt med 

samma företag. Ha en ödmjuk inställning.  

 

500-klubben är en idé där privatpersoner är med och sponsrar 

ungdomsverksamheten och i gengäld får sitt namn på en skylt i entrén i 

FB-hallen. Det är en ren satsning till matchställen. Vi behöver ha en som är 

ansvarig för 500-klubben. Daniel fixar ett Swish-nummer. 

 

 

 

mailto:bokning@aneby.se


8. Matchställ 
 
Tanken är att man ska beställa matchställ från 2-99. Detta för att man ska 
ha ställ som passar i storlek till alla spelare. Då får man som förälder 
kvittera ut ett ställ som passar i storlek till sitt barn. Alla lag ska inventera 
vilka storlekar spelarna har. Återkoppla till Daniel D snarast. 
 
Vi måste inventera målvaktsställen. 
 
 

9. Budget 

 

Daniel har lagt in en försäljning i budgeten. Någon som har någon bra idé 

på försäljning? 

 

10. Målvakt-, ledar- och domarutbildning 

 

Det finns en bra och gratis utbildning för målvakter och målvaktstränare. 

Var alerta, platserna försvinner snabbt. Alla utbildningar finns på 

https://www.innebandy.se/smaland/utbildning/aktuella 

Det är bra om alla nya tränare går grundutbildningen. Tränarlicensen 

måste förnyas vart tredje år.  

 

Pär vill avsäga sig uppdraget som domaransvarig. Som domaransvarig 

träffar man domarna, ordnar en domarutbildning och upprättar ett 

domarschema. Hur ska vi behålla våra domare? Ska vi koppla ett visst 

antal domare till några specifika lag och dessutom bjuda in dem till någon 

träning. 

 

Vi har brist på domare. Alla som har 08:or och uppåt måste peppa sina 

spelare. Man tjänar bra, lärorikt och man ställer upp för sin klubb. 

 

 

11. Övriga frågor 

 

• Hur går ett poolspel till? Hallen och domare är bokade. Man ska bjuda 

in bortalaget via Ibis. Ta hjälp av ledare i andra lag som har genomfört 

ett poolspel. Vi ska ta tid på ett möte och låta ”poolspelslagen” få sitta 

ner och utbyta erfarenheter. 

 

• Nya nät till alla mål är beställda.  

 

• Vi behöver ha en arbetsdag då vi kollar över material, utrustning mm vi 

har. 

 

https://www.innebandy.se/smaland/utbildning/aktuella


• Hur ska vi få fler föräldrar att engagera sig. En idé är att informera 

föräldrarna vad det finns för arbetsuppgifter man kan stötta laget med 

utan att ha kunskap om innebandy. 

 

• Daniel delade ut Svensk Innebandys handbok till tränarna i de yngre 

lagen. 

 

• Kalle frågade angående ledarställ. Frågan bordlades till nästa möte. 

 

• Vi bör ha ett möte inom två veckor. Daniel ger förslag på datum i sms-

gruppen. 

 

Vid datorn Malin Berlin Natrup  


